

**WENGERPLATTNER**

**Unser neuer Partner**  
**Our new partner**

**Dr. Roland Bachmann, LL.M.**

BASEL | ZÜRICH | BERN

Dieter Gränicher, Dr. iur.  
Karl Wüthrich, lic. iur.  
Yves Meili, lic. iur.  
Filippo Th. Beck, lic. iur., M.C.J.  
Fritz Rothenbühler, Dr. iur.  
Peter Sahli  
Thomas Wetzel, Dr. iur.  
Marc Nater, Dr. iur., LL.M.  
Brigitte Umbach-Spahn, lic. iur., LL.M.  
Beat Stalder, Prof. Dr. iur.  
Urs Schüpfer  
Stephan Kesselbach, Dr. iur.  
Placidus Plattner, lic. iur.  
Carlo Conti, Dr. iur.  
Daniel Tobler  
Oliver Künzler, Dr. iur.  
Gaudenz Schwitter, Dr. iur.  
Karin Graf, lic. iur., LL.M.  
Katja Schott-Morgenroth, lic. iur.  
Andrea Strahm, lic. iur.  
Roland Bachmann, Dr. iur., LL.M.



Wir freuen uns, Ihnen mitzuteilen, dass Herr Dr. Roland Bachmann, Rechtsanwalt, per 1. November 2018 in unsere Partnerschaft aufgenommen wurde.

We are pleased to inform you that Dr. Roland Bachmann, attorney at law, became a partner at our law firm on 1 November 2018.

# Roland Bachmann

Dr. iur., LL.M.

## **Rechtsanwalt | Fachanwalt SAV Arbeitsrecht**

Roland Bachmann, geboren 1973, studierte an den Universitäten von Zürich, Michigan (USA) und Tours (F). Seit 2008 ist er als Rechtsanwalt und seit 2017 als Fachanwalt SAV Arbeitsrecht zugelassen. Roland Bachmann vertritt Mandanten vor allen schweizerischen Gerichten und vor internationalen Schiedsgerichten.

Roland Bachmann ist spezialisiert auf wirtschaftsrechtliche Prozessführung mit Schwerpunkt im Haftpflicht-, Versicherungs- und Arbeitsrecht. Zudem tritt er regelmässig in komplexen Haftpflichtprozessen für Versicherer auf. Er berät in allen Fragen des Arbeitsrechts. Roland Bachmann hat Erfahrung mit weltweiten Versicherungsprogrammen für global agierende Unternehmen und komplexen Bonusplänen. Mandanten schätzen sein geschäftsorientiertes und kostensensitives Vorgehen.

## **Attorney at law | Certified Specialist SBA Employment Law**

Roland Bachmann, born 1973, studied at the Universities of Zurich, Michigan (USA) and Tours (F). He is admitted to the bar since 2008 and since 2017 he is a Certified Specialist SBA Employment Law. He represents clients in all Swiss courts and before international arbitration tribunals.

Roland Bachmann specialises in business litigation with a focus on liability, insurance and employment law. In addition, he represents insurers in complex torts claims proceedings on a regular basis. He advises on all kinds of questions regarding employment law. Roland Bachmann has experience with worldwide insurance programmes for global acting businesses and with complex bonus plans. Clients appreciate his business-oriented and cost sensitive approach.

Standorte:

Aeschenvorstadt 55  
CH-4010 Basel  
T +41 61 279 70 00  
F +41 61 279 70 01  
basel@wenger-plattner.ch

Seestrasse 39 | Postfach  
CH-8700 Küsnacht-Zürich  
T +41 43 222 38 00  
F +41 43 222 38 01  
zuerich@wenger-plattner.ch

Jungfraustrasse 1  
CH-3000 Bern 6  
T +41 31 357 00 00  
F +41 31 357 00 01  
bern@wenger-plattner.ch

Repräsentanz:

11, rue du Général Dufour  
CH-1204 Genf  
T +41 22 800 32 70  
F +41 22 800 32 71  
geneve@wengerplattner.ch

[www.wenger-plattner.ch](http://www.wenger-plattner.ch)